
UtkantTeatret er veldig positive til etableringen av et nytt flerbrukshus. Dette imøtekommer 
absolutt våre kommende behov når vi får opp aktivitetsnivået. 
 
Vi har kjapt tatt en runde tenking, og har følgende innspill i saken: 
 
1.Dette er rombehov ved en produksjonsrettet aktivitet hos oss, mot produksjoner som f.eks 
Storversdagen. Samme prinsipp vil gjelde ved mindre produksjoner, men i redusert skala: 
 
-Stor sal til store forestillinger/prøver. Blendingsmulighet. Gjerne fleksibel sceneløsning. 
Backstagemulighet. Lager. Mulighet for å rigge med stoler og bord/fleksibel 
publikumsløsning. Akustisk anvendelig med/uten anlegg, begrenset mengde klang. 
-Mindre sal til mindre forestillinger/prøver. Blendingsmulighet. Ingen scene, fleksibel 
sceneløsning. Backstagemulighet. 
-Øvingsrom, flere samtidig 
-Rom som kan ha bord og stoler (møterom) 
-Gjerne tilgjengelige klaver i flere rom, minimum i storsal og et øvingsrom 
-Garderober 
-Teknisk lager, med sceneelementer som kan utgjøre både scene og amfi etter behov. 
-Lyslager 
-Mulig midlertidig lagringsplass for produksjonsrettet utstyr. 
 
Også ønskelig tiknyttet et slikt hus: 
Kafémulighet.  
Vaktmesterfunksjon. Driftsleder med produksjonskompetanse.  
Handicapfuksjoner ivaretatt. 
Bandrom 
Biblioteket? 
Mulighet for kafétjeneste e.l. for ungdom.  
Det ville vært fantastisk hvis dette kunne blitt et sted å holde til på ettermiddagene, som 
også kan huse et mylder av kulturaktiviteter. 
 
 
2.Vi tror det er lurt å skille et idrettsanlegg fra et øvrig kulturanlegg, fordi det er vesentlig 
forskjell i behov for type rom tilhørende disse aktiviteter. Både akustikk, romstørrelser og 
teknisk innredning er ulike.  
Vi tenker at idrettsanlegget med fordel kan ha lokalisering tilknyttet den eksisterende 
flerbrukshallen. Videre forholder vi oss til idèen om et kulturbygg som primært skal huse 
andre type kulturaktiviteter. 
 
Vi foreslår derfor heller navnet aktivitetshus eller kulturhus.  
 
For våre behov ville en tilknytning i gangavstand til Vingsand være bra, med tanke på den 
utviklingen vi jobber mot der. Men da ville det være et behov for tenke enda mer utvikling 
rundt Vingsand, bl.a. å legge kollektivtrafikk dit. Dette kan jo kanskje vurderes? 
Videre tenker vi at sentral plassering og tilknytning i gangavstand til skolen og barnehagen er 
vel så viktig, og dessuten til rutebåtkaia. Derfor synes vi at Strand er et godt sted å foreslå 
aktivitetshus. 



 
Det er en realitet at det finnes en del eksisterende kulturbygg i kommunen, som vil lide ved 
bygging av noe nytt. Ungdomshusene har en lang og stolt tradisjon, og er sterke bærere av 
en lokal kulturarv. Vi ser verdien i å ta vare på dette, hvis det også kan komme framtidas 
behov i møte. Også av miljøhensyn kan dette være et argument. 
 
Vi foreslår at ungdomshuset/grendahuset på Strand foreslås kjøpt og utbygd. 
 
Dette huset fungerer ikke til å dekke funksjonen flerbrukshus etter de behov vi ser, slik det 
står, men det kan bygges ut. I flere retninger, og kanskje i høyden på deler av huset?  
Det har en stor sal som kan ha muligheter til å utnyttes. 
Det har kafé/kjøkken. 
Parkeringsmuligheter ved skolen kan benyttes. 
Kanskje kan man sambruke det til skolens musikkundervisning på dagtid? 
 
Dette er div tanker vi har, ikke oversikt nok, så klart, men vi tror det er muligheter her. Og – 
dette er et kulturbygg som allerede strever med å holde seg oppe. Det er lagt inn innsats de 
siste år, og huset er i fullt brukbar stand. Hvis det kan imøtekomme behovene et 
flerbrukshus har, er det dårlig kulturpolitikk å ikke benytte dem. 
 
 
Mvh 
UtkantTeatret 
 


